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Vážené zastupitelstvo, vážení přítomní, 

zahájili jsme dnes poslední zasedání roku 2015. Když se ohlédneme zpátky, něco se podařilo 

něco ne, tak jak to v běžném životě bývá. Například neúspěšná byla naše žádost o dotaci  

na herní prvky. S neúspěchem se setkala i žádost o dotaci na židle a stoly do společenského 

sálu. O dotaci na herní prvky zažádáme v roce 2016 opětovně, židle a stoly se nám nakonec 

podařilo nakoupit za výhodnou cenu v rámci ročního rozpočtu.  

 

S plněním plánu rozvoje obce pro období 2015 – 2018 vás během jednání seznámí 

místostarosta.  Největší a nejúspěšnější investiční akcí však byla oprava společenského sálu, 

který je již intenzivně využíván. Doufejme, že v příštím roce se podaří sehnat dotaci a celý 

objekt ještě zateplit včetně nové fasády. Rovněž je již dokončen pasport místních komunikací, 

který byl delší dobu rozpracován. Jako bonus za zpožděný termín dodání jsme získali zdarma 

modul na zakreslení bodů veřejného osvětlení.  

 

V rozpočtu pro rok 2016 jsou vyčleněny prostředky na projektové dokumentace na hřiště a 

komunikaci, výměnu autobusové čekárny, herní prvky do parku pod čp. 117 – 118 a zateplení 

budovy OÚ. Dostatek financí je i na nejrůznější kulturní akce, kterých se u nás během roku 

pravidelně koná dostatečné množství a jsou hojně navštěvovány. 

 

Chtěla bych poděkovat všem zastupitelům, kteří přišli s nějakým dobrým nápadem, který nás 

posunul dále. Všem komisím, které poctivě pracují celý rok a také všem občanům, kteří se 

aktivně starají o život v obci a spolupracují s úřadem.  

 

Vážení přítomní, do Nového roku 2016 přeji vám všem všechno nejlepší, hodně zdraví, dobré 

nálady a životního optimismu. 

 

Děkuji za pozornost.  


